
Protokół 

VI sesji Rady Gminy Zławieś Wielka 

z dnia 21 października 2024 r. 

Posiedzenie odbyło się w Urzędzie Gminy w Złejwsi Wielkiej. Obrady rozpoczęto  o godz. 

14:00, a zakończono o godz. 14:10 tego samego dnia. Przewodnicząca powitała obecnych,  

otworzyła obrady i stwierdziła, że na ogólną liczbę 15 radnych w sesji uczestniczy 12, co 

stanowi kworum do podejmowania prawomocnych uchwał.  

Obecni radni: 

1. Krystian Balicki 

2. Marcin Dziedzic 

3. Krystyna Gajdemska 

4. Dominik Goliszek 

5. Marcin Krystek 

6. Beata Klarkowska 

7. Iwona Owieśna 

8. Wiesław Paciorkowski 

9. Piotr Pawlikowski 

10. Rafał Walkowiak 

11. Wioleta Warzocha 

12.  Małgorzata Wiśniewska 

Nieobecni radni: 

1. Joanna Grabowska 

2. Ewa Jeżewska 

3. Teresa Sztuczka 

Porządek obrad: 

1. Sprawy organizacyjne 

1) Otwarcie obrad VI sesji Rady Gminy. 

2) Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3) Przedstawienie porządku obrad. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zławieś 

Wielka na lata 2024–2040. 

3. Zamknięcie obrad VI sesji Rady Gminy Zławieś Wielka. 

 

Krystyna Gajdemska - przewodnicząca Rady Gminy   wyjaśniła, że sesja została zwołana 

w trybie nadzwyczajnym, przedstawiła porządek obrad i poprosiła kierownika ds. inwestycji  

Piotra Grodzkiego o zreferowanie uchwały.  

Piotr Grodzki – kierownik referatu ds. inwestycji wyjaśnił, że powodem zwołania 

dzisiejszej sesji jest niezbędne ze względu na zawarcie umowy z wykonawcą w terminie do 



dnia 21.10.2024 r. w zakresie zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa wraz z rozbudową dróg 

na terenie Gminy Zławieś Wielka” Termin ten jest uwarunkowany wystawioną Promesą dla 

Gminy Zławieś Wielka przez Bank Gospodarstwa Krajowego, z nieprzekraczalną datą 

ważności na dzień 21.10.2024 r. W związku z planowaniem realizacji inwestycji w terminie 18 

miesięcy od podpisania umowy, niezbędne jest wydłużenie realizacji zadania do 2026 roku , a 

co za tym idzie zmiana Wieloletniej Prognozy Finansowej.  

Piotr Pawlikowski – radny zapytał ile kilometrów dróg będzie wykonane w ramach tej 

inwestycji.  

Piotr Grodzki – kierownik referatu ds. inwestycji wyjaśnił, że nie liczył kilometrów, ale 

będzie to 6 dróg i może przekazać radnych ksero, jakie to będą drogi. 

Piotr Pawlikowski – radny korzystając z okazji zapytał, czy jest już może harmonogram 

napraw dróg zarówno na ten, jak i na przyszły rok. 

Piotr Grodzki – kierownik referatu ds. inwestycji odpowiedział, że naprawy to zupełnie inne 

zadanie niż to, o którym teraz mówi w ramach Polskiego Ładu. Jeśli chodzi o naprawy 

wszystkich dróg, jest to pytanie dla nieobecnego tutaj Pawła Zalewskiego, który zajmuje się 

realizacją tych zadań. Powiedział, że taki harmonogram jest przygotowany i może go 

udostępnić. W każdym sołectwie przewidziana jest jakaś naprawa, aby nie pominąć dróg, które 

z perspektywy mieszkańców są dla nich ważne.  

Marcin Swaczyna – wójt wyjaśnił, że jest po spotkaniu z kierownikiem Zalewskim i remonty 

zaczną się od głównych ciągów komunikacyjnych w ramach środków, jakie jeszcze zostały w 

budżecie na ten rok.  

Krystyna Gajdemska - przewodnicząca Rady Gminy   przeprowadziła głosowanie nad 

uchwałą w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zławieś Wielka na lata 

2024–2040.   

 

Wyniki głosowania  

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne:  

ZA (12)   



Krystian Balicki, Marcin Dziedzic, Krystyna Gajdemska, Dominik Goliszek, Beata 

Klarkowska, Marcin Krystek, Iwona Owieśna, Wiesław Paciorkowski, Piotr Pawlikowski, 

Rafał Walkowiak, Wioleta Warzocha, Małgorzata Wiśniewska  

NIEOBECNI (3)  

Joanna Grabowska, Ewa Jeżewska, Teresa Sztuczka 

Wobec powyższego uchwała Nr VI/29/2024 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Zławieś Wielka na lata 2024–2040 została podjęta jednogłośnie. 

Krystyna Gajdemska - przewodnicząca Rady Gminy   stwierdziła, że porządek obrad został 

wyczerpany i zamknęła obrady VI sesji Rady Gminy Zławieś Wielka.  

Korzystając z okazji i na prośbę radnej Joanny Grabowskiej pozdrowiła uczniów klasy II  

o profilu technik fotografii, multimediów i grafiki, którzy wraz ze swoją nauczycielką tj, naszą 

koleżanką radną oglądają posiedzenie tej sesji.  

 

Protokołowała: 

Sylwia Suduł-Tyloch   

inspektor ds. obsługi RG 
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